
Gay Pride Day (June 26, 2021)

As Pride Month is soon coming to an end, the GCSU celebrates Gay Pride Day. The event intends to recognize the diversity of sexual
orientations and to emphasize on the promotion of self-affirmation. The GCSU is conscious of all faculty members and students who
identify as part of the LGBTQ2S+ Community. We also recognize the social stigma that unfortunately tags along. As Glendon takes
pride in the diversity of its community, we encourage all to develop a sense of inclusivity and recognition for the freedom of
expression, even after the month of June comes to an end. Staying educated can be as simple as recognizing what the different Pride
flags stand for. Practicing allyship with the Community starts with being open-minded. The origins of Pride Month are often
remembered solely for the Stonewall Riots in 1969 and Brenda Howard, who was credited with putting together the first rally that
commemorated them. Let us not forget that the fight for the LGBTQ+ liberation was led by trans women of color such as Marsha P.
Johnson, Sylvia Rivera, Miss Major Griffin-Gracy and lesbians like Stormé DeLarverie. Glendon commits to creating affirmative
spaces such as through the GLgbt* group. The GCSU will continue to stand by the encouragement of social consciousness with love
and pay tribute to those who fought for our rights to celebrate Gay Pride - with pride.

Journée de la fierté gaie (26 juin 2021)

Alors que le Mois de la fierté tire à sa fin, l'AÉCG célèbre la Journée de la fierté gaie. L'événement reconnaît la diversité des
orientations sexuelles et souligne la promotion de l'affirmation de soi. L'AÉCG prend conscience de tous les membres du corps
professoral et étudiants prenant part à la communauté LGBTQ2S+. Nous reconnaissons également la stigmatisation sociale qui,
malheureusement, s'accompagne. Vu que Glendon est fier de sa communauté diversifiée, nous vous encourageons à développer un
sens d'inclusion et de reconnaissance de la liberté d'expression, même après la fin du mois de juin. Rester éduqué peut être aussi
simple que de se familiariser avec ce que représentent les différents drapeaux de la fierté. Être un allié de la Communauté débute en
faisant preuve d'ouverture d'esprit. On se souvient souvent des origines du Mois de la fierté uniquement pour les émeutes de Stonewall
en 1969 et Brenda Howard, à qui l'on attribue l'organisation du premier rassemblement les commémorant. N'oublions pas que la lutte



pour la libération LGBTQ+ a été menée par des femmes trans de couleur comme Marsha P. Johnson, Sylvia Rivera, Miss Major
Griffin-Gracy et des lesbiennes comme Stormé DeLarverie. Glendon s'engage à créer des espaces affirmatifs, tels que par l’entremise
du groupe GLgbt*. L'AÉCG continuera à soutenir l'encouragement de la conscience sociale avec amour et rendra hommage à ceux qui
se sont battus pour nos droits pour célébrer la Journée de la fierté gaie - avec fierté.


